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Raad informeren over flexwonen en opvang 

Informeren raad - voortgang onderzoek Opvang en Flexwonen - bericht 3. docx 

Onderwerp: 

Bijlage(n): 

Bram 
en Fred , 

Afgelopen dinsdag stelde Bram voor dat jullie hier samen nog naar zouden kijken. 

Bijgaand treffen jullie dus versie 2 
van bericht 3 

over Flexwonen en 
Opvang. 

Dit staat 
nu nog 

niet 
op de B&W agenda. Als jullie op heel korte termijn kunnen sonderen dan luk dat nog. 

Anders wordt het begin april. 

Met vriendelijke groet , 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M. A. I. Born EMIA l Gemeentesecretaris - Algemeen directeur 

Anna van 
Raesfeltstraat 37 l 2636 

HX 
l Schipluiden l (015) 380 

41 11 

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen 
tot 

de 
eerste 

Cittaslow 
van 

Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk 
van 

gemeenten 
dat zich 

sterk maakt om de kwaliteit van leven 
te 

verbeteren. Kijk voor meer informatie op www. middendelfland. nl en www. cittaslow- 

nederland. nl. 

Ga bewust 
om met 

het milieu. 
Print 

deze e-mail alleen als het echt nodig 
is. 

Disclaimer 
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Coördinerend 
portefeuillehouder: 

A.P.J. 
van 

Hemmen 

Graag 
informeren 

wij 
u over de stand van zaken van het onderzoek naar de 

opvang 

van 

vluchtelingen. 

Dit is het derde 

schriftelijke 
bericht aan u. Hiermee komen we 

tegemoet 

aan de 

toezegging 
om u 

frequent 
te informeren. 

Inleiding 

In deze brief 

beschrijven 
we de stand van zaken en de 

te 
verwachten 

stappen. 

Bewonersavonden 

De bewonersavonden over het 

überhaupt opvangen 

in Midden-Delfland 

zijn gehouden. 
De reacties die 

deze avond 

zijn gegeven 

en de reacties die via de 

enquête zijn gekomen 
worden deze week 

(de 
week 

van 
27 

maart) gepubliceerd. 

De reacties van de 

samenleving geven 

een sterk 

signaal 
voor wat betreft de 

onderwerpen 
waar in het 

raadsvoorstel aandacht aan 
moet 

worden 

gegeven. 
We 

zijn 

derhalve nu 
in 

gesprek 
met 

politie, 
COA 

en 

Maatschappelijk 
Middenveld over de thema's 

(veiligheid, 
wie doet 

wat, 
wat 

betekent het voor 

voorzieningen) 
die 

genoemd zijn. 

Interviews 
met 

het 

maatschappelijk 
middenveld. 

Op 
dit moment worden er interviews 

gehouden 
met het 

maatschappelijk 
middenveld. 

Zoals 

verenigingen, 
welzijnsinstellingen 

en 

werkgevers. 
Aan 

hen wordt 

gevraagd 
welke 

mogelijkheden, 

uitdagingen, onmogelijkheden 
en kansen 

zij 
zien. 

Gesprekken 
met 

potentiële 
partners 

In deze 

periode 
worden er 

gesprekken gevoerd 
met 

het COA. Met het COA wordt 

bestuurlijk 

gesproken 
over de 

doelgroepen. Ambtelijk 
wordt er 

gesproken 
over zaken zoals 

rolverdeling bij 

eventuele bouw en andere zaken die 

betrekking 
hebben 

op 

de 

fysieke 
realisatie. 

Ook wordt er 
nu 

gesproken 
met Wonen Midden-Delfland. WMD is de 

beoogde partner 
voor de 

realisatie van de 

flexwoningen. 

Ook is er 
contact 

gelegd 
met 

de 

politie. 
De 

politie 
zoekt uit of achterhaald kan worden 

wat 
de effecten 

zijn op veiligheid 
wanneer er 

ergens 

een 

opvang 

wordt 

gerealiseerd. 
Tevens is de 

politie gevraagd 
aan 

de te 

geven 

wat 

zij 
kunnen doen om de 

veiligheid 
te bevorderen. 

Uitgaven 
en 

dekking 

Bij aanvang 
van het 

project 
hebt u 

BS 
ter 

beschikking gesteld. 
Toen was er 

nog geen 

concreet beeld over 
de 

kosten 
die dit 

traject 
met 

zich mee zou 

brengen. 
Op 

dit 
moment 

zijn 

er drie 

externe 
partijen 

aan het werk om een deel van het onderzoek uit 
te 

voeren. Dit betreft 

partijen 
die 

ons 

helpen bij 
de 

communicatie, 
het 

bouwprogramma 
en de 

infrastructuur, 
en tot slot de 

businesscase. 

De kosten hiervan waren 

geoffreerd 
voor rond de 

nn 

-. 

Vanwege 
met name de inzet voor de 

inwonersavonden 

zijn 

deze kosten 

opgelopen 
naar 

Daarnaast 

zijn 
er kosten 

gemaakt 
voor de zaalhuur. Deze 

zijn 
tot 

nu 

toe 
maar we 

weten 
dat 

we 
ook 

nog 

een keer 

op 

de 
advieslocatie 

een 

bijeenkomst gaan 

houden. 

Waarschijnlijk 
moet 

de zaal 

dan 

groter 
zijn 

en is er meer inzet van 
externe 

partijen nodig. 
We rekenen 

op 

een 

kostenpost 
van 

in 
totaal voor de bewonersavonden. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Ook 

zijn 

er 

eigen 

medewerkers 

ingezet. 
Die ureninzet 

wordt verwerkt 
in 

de 

reguliere 
rapportages 

aan 

de raad. 

Een 

bedrag 
van rond 

de 

is 

op 

dit 
moment 

dus 
concreet. 

Deze kosten worden 

gemaakt 
voor 

en de 

opvang 

en voor het flexwonen. Als de raad 

uiteindelijk 
kiest voor 

opvang 

dan zal het 

rijk 
een 

deel van de kosten dekken. Als de raad 

uiteindelijk 
ook kiest voor het flexwonen dan zal 

in 
die 

ontwikkeling (grex oid) 
een deel van de kosten kunnen landen. Dit levert nu dus wel een 

ongemakkelijke 
situatie 

op. Enerzijds doorlopen 
we het 

afgesproken proces waarbij 
we ook 

investeren 

in het betrekken van de 

samenleving. Anderzijds 
hebben we nu kosten die 

afhankelijk 
van uw keuze 

in een later stadium door de 

gemeente 
of 

(deels) 
door een andere 

partij gedekt 
kunnen worden. We 

hopen 
dat deze 

samenloop 
niet uw 

inhoudelijke afweging 
en keuze 

met 
betrekking 

tot 
het flexwonen 

en de 

opvang 

beïnvloed. 

(geanonimiseerd)

Voor de 

dekking 
van de 

uitgaven 
is dus reeds voor voorzien. Voor de kosten daarboven zou 

de raad nu 
met 

een 

apart 
voorstel 

gevraagd 
kunnen worden om daar 

in te voorzien vanuit 
de 

Algemene 
Reserve. 

Het 

college 
wil de 

verwerking 
van de kosten echter meenemen in het raadsvoorstel over het 

vervolg. 

Want 
het kan dus zo 

zijn 

dat kosten worden 

vergoed 
vanuit 

het 

rijk. 
Ook kan het zo 

zijn 

dat een deel 

van de informatie die dit onderzoek 

oplevert 
waardevol is voor een 

grex 

waardoor de kosten daar een 

plaats 
zouden kunnen 

krijgen. 

(geanonimiseerd)

Naar het 
raadsvoorstel 

In het raadsvoorstel over het onderzoek naar de 

opvang 

is 

opgenomen 

welke onderdelen er in het 

onderzoek worden 

opgenomen. 

Vanaf nu worden de daarvoor 

benodigde 
zaken intern 

uitgezocht. 

Belangrijk hierbij 
is 

om ook de 

respons 

die 
vanuit 

de 

samenleving 
is 
gekomen goed 

te 
benoemen. 

Die 

thema’s komen dus ook 

terug 
in het raadsvoorstel. 

Er 
wordt nu 

met 
betrokken 

partners 
overlegd 

om 
concreet te 

krijgen 
wat 

er 

mogelijk 
is. Dit 

vergt 

vaak 

meerdere 

gesprekken. 

In deze fase wordt ook een 

groslijst 
van locaties 

opgesteld. 
Die 

lijst 
zal 

op 

basis van de harde criteria 

tot 
een shortlist van 

mogelijke 
locaties 

gaan 

leiden. Die shortlist 
toetsen 

we aan de 

overige 
criteria en 

dat moet tot een concreet voorstel leiden. 

Als er zicht 
is 

op 

een 
concrete 

locatie 

organiseren 

we 
in 

die 

omgeving 

een bewonersavond. 
We 

willen 

de inwoners daar 
twee 

weken van 
te 

voren voor 

uitnodigen 
zodat men de avond echt notie kan nemen 

van de avond en deze kan 

bijwonen. 
We 

richten dan ook een 

klankbordgroep op 

van 

(vertegenwoordigende) bewoners, 
ondernemers en 

maatschappelijke partijen 
en 

gaan 

in diverse 

sessies in 

gesprek 
over de scenario’s voor 

opvang. 

Er 
rekening 

mee houdend dat we 

nog 

veel 
moeten 

overleggen 
met 

derden en dat we een 

bewonersavond 

organiseren 
is niet eerder dan in 

juni 

een 

raadsbehandeling 
haalbaar. Dat betekent 

dat in mei de stukken in het 

college 
worden 

besproken. 
Met de 

benodigde gesprekken 
en de 

inwonersavond is dat een intensief 

traject. 

Het 
lijkt op 

voorhand 

passend 
dat u hier 

in 

juni 

een 

aparte 
avond voor 

reserveert. 

Op 

het 
moment 

dat 

we iets verder 

zijn 
in het 

proces 

en concreter zien welk 

tijdpad 
haalbaar is nemen we via de 

griffie 

contact 
op 

om eventueel een 

aparte 

avond voor dit 

onderwerp 
in te 

plannen. 


